
Něco málo o odpadech 

Vážení občané, na následujících řádkách jsem si dovolil shrnout několik informací o odpadovém 

hospodářství našeho města za rok 2018.  

Druhy odpadů 

Komunální odpad – klasický odpad z domácností, který vhazujeme do klasických popelnic a 

kontejnerů, odpad sváží a likviduje společnost AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o. Jindřichův Hradec 

Tříděný odpad – papír, plasty, sklo. Odpad, který třídíme a vkládáme do barevných kontejnerů v 15 

hnízdech po celém městě, tento odpad sváží a dále zpracovává společnost Marius Pedersen a.s. 

Elektroodpad – drobené elektrospotřebiče je možné vkládat do speciálního kontejneru umístěného 

na dvoře městského úřadu, větší elektrospotřebiče se odevzdávají ve sběrném dvoře, odvoz a 

recyklaci zajišťuje společnost ASEKOL a.s. 

Použitý jedlý olej z domácností – olej z domácností lze shromažďovat v uzavřených PET -  lahvích a 

vkládat do speciálních zelených popelnic s horním kulatým otvorem umístěných u prodejen Trefa a 

Flop a dále ve sběrném dvoře. Tento odpad sváží a ekologicky likviduje společnost EKO–PF s.r.o. Na 

tomto místě si dovolím jednu poznámku: „Prosím, nevhazujte do těchto nádob jiný odpad než PET-

lahve s olejem. Děkuji.“ 

Objemný odpad – velký odpad - zpravidla nábytek je možné odevzdávat ve sběrném dvoře. 

V polovině března plánujeme opět sběrný den, kdy bude možné tento odpad zanechat před domem 

mimo komunikaci a technické služby jej svezou do sběrného dvora. Tento odpad sváží technické 

služby a likviduje společnost AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o. Jindřichův Hradec 

Nebezpečný odpad – obaly od barev, laků, ředidel, dále barvy, laky a ředidla shromažďují se ve 

sběrném dvoře, odpad sváží a likviduje společnost AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o. Jindřichův 

Hradec 

Obnošené šatstvo – použité šatstvo je možné celoročně vkládat do speciálního kontejneru 

umístěného na dvoře městského úřadu, popřípadě odevzdávat při sběru šatstva na úřadě pořádaném 

ve spolupráci s Klubem seniorů. Šatstvo sváží Diakonie Broumov. 

Biologický odpad – odpad rostlinného původu je možné svážet od 1. dubna do 15. listopadu do 

sběrného dvora do připraveného velkoobjemového kontejneru, popřípadě po dohodě s vedoucím 

technických služeb přímo do komunitní kompostárny. Další možností je pořízení bio popelnic (lze 

zakoupit na úřadě, popřípadě si zajistit sám), které sváží technické služby každé pondělí (od 1. 4. do 

15. 11). Tato varianta musí být oznámena na úřadě z důvodu zapojení daného místa do svozu. 

Bioodpadům lze předcházet kompostováním např. v kompostérech. 

Vyjádření v číslech 

V roce 2018 bylo v Českých Velenicích svezeno a zlikvidováno: 

Papír a lepenkové obaly                                                          41,72 t 

Plastové obaly                                                                           37,09 t 

Skleněné obaly                                                                          27,96 t 

Nebezpečný odpad                                                                     0,23 t 

Stavební odpad                                                                         31,01 t 

Zemina a kamení                                                                    524,00 t 



Barvy, lepidla a pryskyřice obsahující nebezpečné látky     1,21 t 

Směsný komunální odpad                                                    865,18 t 

Objemný odpad                                                                      204,18 t 

Elektroodpad                                                                             14,37 t 

Biologický odpad včetně veřejné zeleně                            342,11 t 

Celkové náklady na likvidaci základních druhů odpadů za rok 2018 dosáhly 2 216 658, 04 Kč, 

 z toho: 

• směsný komunální odpad činil 1 969 029,11 Kč 

• objemný odpad činil 224 702,48 Kč 

• nebezpečný odpad činil 22 926,45 Kč 

Závěrem bych rád poděkoval všem občanům za to, že se snaží odpad třídit a tím snižovat množství 

podílu směsného komunálního odpadu. Snad výše uvedené informace dopomohou k ještě lepší 

separaci odpadů. Možná snad pro ještě lepší výsledek třídění odpadů jsem chtěl všechny požádat, 

zda by mohli PET lahve před vložením do kontejneru sešlapávat a kartonové krabice rozkládat. 

Pavel Chabiniok, místostarosta 

 

 

 


